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PS 14/45 Godkjenning av innkalling og saksliste til rådet for mennesker med nedsatt 

funksjonsevne 06.11.2014 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 

enstemmige vedtak: 

«Innkalling og saksliste godkjennes.» 

 

PS 14/46 Protokoll fra rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne 09.10.2014 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 

enstemmige vedtak: 

«Protokoll fra rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern 

09.10.2014 godkjennes med følgende bemerkning: Kristin Borg er ikke 

varamedlem for leder.» 

 

OS 14/30 Brukerorganisasjonene orienterer rådet for mennesker med nedsatt 

funksjonsevne 

Rådets leder informerte om rådets mandat for brukerorganisasjonene: Rådet er 

en samarbeidspartner og rådgivende organ for bydelen i saker som gjelder 

mennesker med funksjonsnedsettelser.  

 

Kjerneområder for rådet er: budsjett, boliger og dagtilbud, handlingsplaner, 

ansvarsgruppemøter og individuelle planer, vedtak, befaringer og 

tilsynsrapporter, i tillegg til saker bydelen legger frem for rådet. 

 

Mental Helse Oslo: 

1) Ønsker at bydelen vurderer å etablere et «lærings- og mestringssenter» som en 

del av det kommunale tjenestetilbudet. Senteret ville være «brukerstyrt» i større 

grad enn nåværende modeller som er «styrt av personalet / bydelen». 

2) Brukerne bør få en større rolle i utarbeidelsen av handlingsplaner.  

 

NFU lokallag: 

1) Etterlyser flere boliger for utviklingshemmede. Nåværende og fremtidig 

behov er ikke godt nok kartlagt av bydelen, systemet og saksgangen er uklare for 

pårørende. I tillegg etterlyses et mer aktivt informasjonsarbeid fra bydelen sin 

side. 

2) Kvaliteten på vedtakene anbefales hevet. Bydelen mangler fagkompetanse i 

utforming av vedtak, både ift. språkdrakt og jus.  

3) Boligene mangler kompetanse i forhold til opplæring av ansatte. Opplæringen 

er ikke systematisk nok.  

 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet 

følgende enstemmige vedtak: 

«Rådet takker for innspillene og tar dem med i sitt videre arbeid». 

 

OS 14/31 Søknadsavdelingens vedtak 

Avdelingssjef Giske Edvardsen orienterte.  

I de nye vedtakene om praktisk bistand og opplæring er ikke tid spesifisert. Som 

en del av vedtakene følger en tiltaksplan som beskriver tjenesten som blir gitt. 

Bydelen ser at tiltaksplanene i alle tilfeller ikke har vært gode nok, og vil 

gjennomgå disse på ny. Det er kommet inn noen klager på de nye vedtakene som 

går på mangel på beskrivelse av tidsbruk. Disse sakene er hos Fylkesmannen for 



 

 

avgjørelse. Det er uklart om bydelen får medhold eller om vedtakene må 

omgjøres. 

 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet 

følgende enstemmige vedtak: 

«Rådet tar saken til orientering. Rådet støtter bydelen i arbeidet med å sikre 

konkrete vedtak og tiltaksplaner. Rådet anbefaler bydelen å gjennomgå og 

oppdatere alle tiltaksplaner. Rådet anbefaler videre bydelen å sikre tilstrekkelig 

fagkompetanse i utforming av vedtak og kvalitetssikre vedtak og tiltaksplaner». 

 

OS 14/32 Individuell plan 

Avdelingssjef Giske Edvardsen orienterte. 

Antall individuelle planer i bydelen ligger stabilt mellom 130-140, omtrent 50 er 

koordinatorer for de individuelle planene. Bydelen innfører AKOS – et web 

basert verktøy for individuelle planer. Opplæring i programmet og lovverk fra 

februar til juni 2015. Den individuelle planen er tilgjengelig for bruker i det nye 

systemet. 

 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet 

følgende enstemmige vedtak: 

«Rådet tar saken til orientering. Rådet ser med tilfredshet på innføring av 

webløsning. Rådet anbefaler bydelen å vektlegge brukermedvirkning i 

utarbeidelse, vedlikehold og evaluering av planene». 

 

OS 14/33 Boligplan 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 

enstemmige vedtak: 

«Saken utsettes til neste rådsmøte 4.12.2014 .» 

 

PS 14/47 Brukerkonferanse - høsten 2014 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 

enstemmige vedtak: 

«Nestleder utarbeider og presenterer et forslag til brukerkonferanse høsten 2014, 

herunder når og hvor konferansen bør være, på første rådsmøte i januar 2015. 

Utgangspunktet for tema er frivillighet». 

 

PS 14/48 Årsaplan 2014 for rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel 

Ullern 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 

enstemmige vedtak: 

«Årsplanen for 2014 videreføres uten endringer. Leder, nestleder og 

rådssekretær utarbeider et utkast til årsplan for 2015 til neste rådsmøte 

4.12.2014.» 

 

OS 14/34 Utredning - fordeler og ulemper ved en eventuell konkurranseutsetting av 

en eller flere boliger i bydelen 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Bydel Ullern fattet følgende 

enstemmige vedtak: 

«Rådet tar utredningen til etterretning. Rådet anmoder bydelen om å vektlegge at 

kvaliteten på tjenestene opprettholdes og videreføres. Rådet ser som bydelen at 

slike vurderinger er kompliserte og tidkrevende prosesser. Rådet anbefaler 

bydelen å bruke nødvendig tid på prosessen, sikre tilstrekkelig 



 

 

bestillerkompetanse, involvere de ansatte, og å ta en beslutning som er best for 

bydelen og brukerne som helhet i hvert enkelt tilfelle». 

 

OS 14/35 Orienteringssaker fra rådsmedlemmene 

Svein-Erik Bakke informerte rådet om at han har flyttet til Jar i Bærum, men at 

han har sønn boende i omsorgsbolig i bydelen som han er hjelpeverge for. Rådet 

ønsker at leder fortsetter ut perioden til tross for dette. 

 

Neste rådsmøte 4.12.2014 begynner (unntaksvis) klokken 16.00 (-18.00). 

 

Wenche Øyen informerte fra fellesmøtet med det sentrale Rådet i Oslo og 

bydelenes råd 23.10.2014, og fra møte i bydelen om Frivillighetsmeldingen 

22.10.2014. 

 

Petter Lang inviterte rådets medlemmer på kurs i «Kap. 9 i Helse- og 

omsorgstjenesteloven, rettsikkerhet ved bruk av tvang og makt overfor enkelte 

personer med psykisk utviklingshemning» i begynnelsen av 2015. 

 

Helga Skaaden informerte om «Brukerforum» Mental helse 1.12.2014 klokken 

16.30-19.00, Samfunnshusets plass, inngang Sentrum Scene. 

 

Jorunn Ringen informerte fra seneste hjelpemiddelmesse. 


